
   
 
Primorska, Erjavčeva ulica 22, s pričetkom ob 16.30 uri 
 
Vabljeni člani UO in NO, Barbara Hvalič Erzetič, David Zalašček 
Prisotni : Valter Vodopivec, Mitja Munih, Ivan Lipovšek, Aleš Krivec, Silvester Vončina, Iztok Pelan, 
Barbara Hvalič Erzetič, David Zalašček 
 
Odsotni: Marino Furlan, Silvester Polanc, 
 
Sestanek je vodil predsednik društva Valter Vodopivec 
 
Zapisnik je zapisal Mitja Munih 
 
Sestanek je bil zaključen ob 19.00 uri 
 

Dnevni red: 
1. Imenovanje sekcije za tekmovanja 
2. Imenovanje sekcije za potovanja in izlete 
3. Imenovanje komisije za promocije (strategija transparenti, pokali, nagrade, reklame) 
4. Prijava na razpis za sofinanciranje programov športa v MO Nova Gorica v letu 2018 
5. Organizacija predsedniškega turnirja 
6. Interclubi – predlogi 
7. Razno 

 
 

Ad 1)  
Ustanovi se sekcija za tekmovanja v okviru Goriškega golf kluba. Imenuje se kapetana, ki bo zadolžen 
za pripravo in sestavo ekip za razna tekmovanja. Kapetan skrbi za delo tekmovalnih selekcij, 
organizira prijave na turnirje, in skrbi za pravilno predstavljanje kluba.  
Predlagan kandidat za kapetana Goriškega golf kluba je David Zalašček. Glasovanje za predlaganega 
kandidata  6 ZA, 0 Proti. David Zalašček je imenovan za kapetana kluba. Mandat velja do preklica. 
 
Ad 2) Ustanovi se sekcija za potovanja in izlete. Vodja sekcije bo zadolžen za pripravo in organizacijo 
izletov, srečanj, dogodkov, druženj z drugimi klubi. Imenovani bo pripravljal predloge in pobude, ki jih 
bo sprejemal UO kluba. Za vodjo sekcije je bila predlagana Barbara Hvalič Erzetič. Glasovanje za 
predlagano kandidatko 6 ZA, 0 PROTI. Barbara Hvalič Erzetič je imenovana za vodjo sekcije za 
potovanja in izlete. Mandat velja do preklica. 
 
Ad 3)  
Ustanovi se komisijo za promocije. V komisiji bosta dva člana kluba, ki bosta skrbela za pripravo  
predlogov za nabavo pokalov, nagrad, transparentov in drugih reklamnih materialov. Klub želi, da se 
standardizira in poenoti celostno podobo na tem področju. Za člana komisije sta predlagana Ivan 
Lipovšek in Iztok Pelan. Komisijo vodi Ivan Lipovšek. Mandat velja do preklica. 
 
Ad 4) 
Klub se bo prijavil na javni razpis za sofinanciranje programov športa v MONG za leto 2018. 
Dokumentacija je pripravljena. Prijavili smo se na več programskih sklopov. UO je potrdil vlogo, ki se 
jo odda razpisni komisiji MONG. 
 
 



   
 
 
Ad 5)  Organizacija predsedniškega turnirja 17.2. v Koprivnem z namenom vzpostavitve stikov z 
ostalimi klubi v Sloveniji, ki naj bi prispevali k boljšemu medklubskemu sodelovanju. Igrišče nam krije 
stroške green feejev in stroške prijavnine in obdelave rezultatov. Povabilo naj bi se okvirno 20 
slovenskih (po dva predstavnika – predsednika in tajnika). Stroške pogostitve cca. 10 do 15 EUR krije 
klub. Predsednik je odprl razpravo. UO se je soglasno odločil, da stroške pogostitve krije klub. Pripravi 
se vabilo, ki se ga v 5. tednu pošlje na klube v SLO. 
 
 
Ad 6) Turnirji z drugimi klubi- interclub. Na igrišču v Koprivnem imamo že rezervirane datume za tri 
interklub turnirje. Predvideva se da so bodo še trije turnirji organizirali na igriščih kluba s katerim se 
bo igralo interclub turnir. Predloga se, da se Klub Leo povabi na naše klubsko prvenstvo, naši golfisti 
pa dobijo vabilo na njihovo klubsko prvenstvo. Klubu Bovec se dodeli posebno mesto glede na 
dosedanje sodelovanje in se ga zato povabi na turnir RD open, ki bo namenjen tudi interclub turnirju. 
Oba predloga sta dobila soglasno podporo UO. 
 
Prisotni so razpravljali tudi o vprašanju udeležbe na turnirjih. Razprava je tekla v smeri kako privabiti 
čim več igralcev na turnirje. Odprla se je dilema ali večji poudarek nameniti priznanjem in darilom, ali 
morda bogatejšem druženju vključno s pogostitvijo. Zaključek razprave je bil, da se po predsedniškem 
turnirju sestane UO, in pripravi predlog glede medklubskih srečanj vključno z načinom izvedbe 
(nagrade in pogostitve). 
 
Ad 7) Razno 

- Igrišče v Šempetru. Predsednik se je dobil na sestanku, kjer so bili prisotni Hit, Bolton, 
Športna zveza, Goriški golf klub in potencialni upravitelji ter dosedanji vzdrževalci igrišča, na 
katerem smo se zavezali da organiziramo turnirje če bo igrišče urejeno. V tem primeru smo 
kot klub zainteresirani za organizacijo tekem in tečajev tako za odrasle kot za otroke. 

- Krivec je izpostavil tematiko HIT-ove športne igre. Interes je za najem igrišča. Klub lahko 
pomaga in sodeluje pri praktičnem prikazu golfa vsem udeležencem v primeru, da bo igrišče 
primerno urejeno. 

- Predlog da bi pomagali zbirati finančna sredstva za mlado golfistko Tijano Jovičevič. Prejeli 
smo prošnjo za pomoč pri zbiranju sredstev za nadarjeno golfistko, ki je v zadnjem letu 
dosegla vidne rezultate tako na domačih kot mednarodnih tekmovanjih. Možno je osebno 
donirati sredstva za ta namen in sicer na TRR našega kluba, posamezni član lahko spodbudi 
tudi druge donatorje (podjetja).  
Kot GGK pa bomo organizirali donatorski turnir za zbiranje sredstev za Tijano. Pogoj je, da 
postane članica kluba. Odločitev o sodelovanju bo klub sprejel na naslednji seji. Novico bomo 
objavili na naši spletni strani. 

- Dana je bila pobuda za nabavo POS terminala s katerim bi klub lažje funkcioniral pri izvedbi 
turnirjev, plačilu letnih kart ter drugih dogodkov. Do naslednje seje je potrebno preučiti vse 
vidike (uporabni, stroškovni) glede uporabe in nabave. Hkrati s POS terminalom je potrebno 
imeti tudi mobilno blagajno za izdajo računov. Okvirni stroški letno za klub bi bili 1000,00 
EUR. UO bo na naslednji seji razpravljal o tej tematiki. 

 
Predviden naslednji sestanek je v februarju 2018.  
 
 
V Novi Gorici, 19.1.2018       predsednik društva 
                    Valter Vodopivec, l.r. 


